



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

更正

關於2006年 08 月 04 日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(摘要)”，第5頁，及“接納註冊(全文本)”，類別1-5，第21-22頁，類別11-15，第25-26頁，類別16-20，第22-23頁及第46-47頁，類別26-30，第18-19頁，類別36-40，第5-6頁及第35-36頁，類別41-45，第15-16頁，有關商標註冊申請編號300559080的記項應不予理會。該申請的修訂記項已於今日公布。

關於 2006 年 12 月 01 日公布的香港知識產權公報：

分項“接納註冊(全文本)” 類別6-10，第56-57頁，商標註冊申請編號300468423AC的聲稱具有優先權的日期，優先權申請編號，及優先權申請的國家應為“N/A”。

分項“接納註冊(全文本)” 類別36-40，第65頁，商標註冊申請編號300468423AD的聲稱具有優先權的日期，優先權申請編號，及優先權申請的國家應為“N/A”。

分項“接納註冊(全文本)” 類別41-45，第51頁，商標註冊申請編號300468423AF的聲稱具有優先權的日期，優先權申請編號，及優先權申請的國家應為“N/A”。

ERRATA

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 4 August 2006:

Under the section “Acceptance for Registration (Summary)”, on page 5, and the section “Acceptance for Registration (Full Version)”, Class 1-5, on pages 21-22, Class 11-15, on pages 25-26, Class 16-20, on pages 22-23 and pages 46-47, Class 26-30, on pages 18-19, Class 36-40, on pages 5-6 and pages 35-36, Class 41-45, on pages 15-16, the entries in relation to

Trade Mark Application No. 300559080 should be disregarded. The revised entries in relation to this application have been published today.

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 01 December 2006:

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)” Class 6-10, on pages 56-57, the Date of Priority Claimed, the Priority Application No., and the Country of Priority Application of Trade Mark Application No.300468423AC should read “N/A” .

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)” Class 36-40, on page 65, the Date of Priority Claimed, the Priority Application No., and the Country of Priority Application of Trade Mark Application No.300468423AD should read “N/A” .

Under the section “Acceptance for Registration (Full Version)” Class 41-45, on page 51, the Date of Priority Claimed, the Priority Application No., and the Country of Priority Application of Trade Mark Application No.300468423AF should read “N/A” .